
     
 

 

Protokół z XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 28 października 2020r. o godzinie 11.00 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu Gminy Kłodawa w I półroczu 2020 r. 

6. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym (druk BRG nr 

316/2020). 

7. Informacja Wójta Gminy na temat usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie 

Gminy Kłodawa (druk BRG nr 315/2020). 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kłodawa na rok szkolny 

2019/2020 (druk BRG nr 314/2020). 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 319/2020); 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020 – 2026 (druk BRG 

nr 318/2020); 

c) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania (druk BRG nr 

320/2020); 

d) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach 

prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk BRG nr 317/2020). 

10. Postanowienie proceduralne w sprawie trybu pracy Rady Gminy Kłodawa w okresie 

obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii.  

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na 
obradach XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 



Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – zawnioskowała o wprowadzenie do punktu 9 porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na współdziałanie z Powiatem Gorzowskim 
w celu realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn. „Budowa ścieżki rowerowej, chodników oraz 
zjazdów wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym przy drodze powiatowej na na odcinku 
Wojcieszyce – Różanki”  

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie przyjęcie 
projektu uchwały do porządku obrad w punkcie 9e. 
 
GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad. 
 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 3  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Protokół z XV Sesji Rady Gminy Kłodawa został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu Gminy Kłodawa w I półroczu 2020 r. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, iż dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i nie zgłoszono do niego żadnych uwag. 
 
Rada Gminy przyjęła informację do wiadomości. 
 
Ad. 6.  Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym (druk BRG nr 
316/2020). 
Radna Bożena Adamczak – podziękowała za nową nakładkę w Różankach na ulicy Srebrnej. 
Dodała, iż zadanie było bardzo wyczekiwane przez mieszkańców, oraz przez nich 
współfinansowane. Wyraziła zadowolenie z faktu, iż rozpoczęły się procedury związane z budową 
placu zabaw i siłowni przy boisku w Różankach. Poprosiła o możliwie szybką realizację 
powyższych zadań. 
 
Ad. 7.  Informacja Wójta Gminy na temat usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie 
Gminy Kłodawa (druk BRG nr 315/2020). 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, iż dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji, podczas którego nie zgłoszono uwag do 
informacji. 
 
Rada Gminy przyjęła informację do wiadomości. 
 
Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kłodawa na rok szkolny 
2019/2020 (druk BRG nr 314/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, iż dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i nie zgłoszono do niego żadnych uwag. 
Dodał, iż na posiedzeniu komisji zostały sformułowane wyrazy podziękowania i uznania dla 
pedagogów za trudną pracę w warunkach pandemii i bardzo dobre wyniki egzaminu 
ósmoklasistów. 
 
Rada Gminy przyjęła informację do wiadomości. 
 
Ad. 9a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok 
(druk BRG nr 319/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, iż projekt uchwały był 
szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, które odbyło się przed sesją i uzyskał opinię 
pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 4  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/202/20. 
 
Ad. 9b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2020 – 2026 (druk BRG nr 318/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, iż projekt uchwały był 
szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, które odbyło się przed sesją i uzyskał opinię 
pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 5  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/203/20. 
 
Ad. 9c. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
(druk BRG nr 320/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, iż projekt uchwały był 
szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, które odbyło się przed sesją i uzyskał opinię 
pozytywną. 



Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 6  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/204/20. 
 
Ad. 9d. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk BRG nr 317/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały był 
szeroko omawiany na posiedzeniu komisji, które odbyło się przez sesją. Większość radnych 
przedstawiła swoje stanowisko w tej kwestii. Projekt uchwały uzyskał negatywną opinię 
większości radnych. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – wyjaśniła, iż na wniosek kilku rodzin została wnioskodawcą 
powyższego projektu uchwały.  W kilku samorządach, w tym w Gorzowie Wlkp, taka pomoc dla 
rodzin wielodzietnych przysługuje. Ulga przysługiwałaby 50 rodzinom, które pracują a środki 
zaoszczędzone na opłacie za przedszkole mogliby przeznaczyć na zajęcia dodatkowe dla dzieci. 
 
Radna Bożena Adamczak – podtrzymała dwoją deklarację złożoną na posiedzeniu komisji 
dotyczącą  przeznaczenia części diety na pomoc dla rodzin, które tego potrzebują. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 7  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   2 
Głosy przeciw   11 
Głosy wstrzymujące się 2 
Uchwała nie została przyjęta. 
 
Ad. 9e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z Powiatem 
Gorzowskim w celu realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn. „Budowa ścieżki rowerowej, 
chodników oraz zjazdów wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym przy drodze powiatowej 
na na odcinku Wojcieszyce – Różanki”  

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 8  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/205/20. 
 
 



 
 
 
Ad. 10. Postanowienie proceduralne w sprawie trybu pracy Rady Gminy Kłodawa w okresie 
obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii.  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, iż dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji. Wyjaśnił iż podjęcie dokumentu  umożliwi 
pracę Rady w sposób zdalny, hybrydowy bądź korespondencyjny  w okresie pandemii. Powyższe 
regulacje nie są zawarte w Statucie Gminy Kłodawa, stąd potrzeba podjęcia powyższego 
Postanowienia. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Rady Gminy Kłodawa poddał 
przyjęcie Postanowienia Proceduralnego pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 9  (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
Ad. 11. Wolne wnioski. 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – odczytała interpelację kierowaną do Pani Wójt w sprawie 
przekazania 100 tys zł na zakup respiratora do Szpitala Wojewódzkiego w Gorzowie Wlkp. 
 
Radna Bożena Adamczak –  odczytała interpelację kierowaną do Pani Wójt w sprawie 
zwiększenia bezpieczeństwa na ulicy Lipowej w Różankach. 
 
Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że w najbliższym czasie progi 
zwalniające na ulicy Lipowej zostaną wykonane przez Gminę. 
 
Radna Katarzyna Chmiel –Dera – poinformowała, że w imieniu swoim i mieszkańców skierowała 
wnioski do budżetu Powiatu Gorzowskiego w sprawie m.in. budowy chodnika  i progu 
zwalniającego przy ul. Niepodległości. 
 
Radna Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, iż będzie zabiegał aby to zadanie zostało 
wprowadzone do projektu budżetu Powiatu Gorzowskiego. 
 
Radna Janina Maciejewska – zapytała, czy wiadomo coś w sprawie naprawy chodnika w 
Rybakowie przy boiska. Pismo w tej sprawie zostało przekazane do Powiatu. 
 
Radny Roman Leśnicki – podziękował za naprawiony wjazd na ścieżce rowerowej w kierunku do 
jeziora i poprosił o interwencję w sprawie zalegających śmieci przy ulicy Czereśniowej w 
Kłodawie. 
 
Radny Jan Kubera – poprosił, aby przy montowaniu spowalniaczy zrobić „przerwę” na przejazd 
rowerem lub wózkiem. 
 
Radna Wanda Grabowska – zapytała, czy dziury w drodze przy ulicy Rzecznej zostaną załatane. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak  - odpowiedziała, że dziury zostaną załatane. 
 



Ad. 12. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
 
 


